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Van de redactie 
 
En de weersverwachtingen voor de komende periode? 
Op het internet kun je 14 dagen vooruit kijken wat het weer ongeveer gaat doen. 
En het zit er nog niet in: de zomer voor 2012 laat voorlopig nog even op zich 
wachten. 
Met de vakanties in het vooruitzicht hebben we liever heerlijke zonnige dagen met 
een temperatuurtje zo tegen de 25 graden en een zwoele avond, zodat je wel tot 
twaalf uur buiten kunnen blijven zitten. Ja dat zijn onze wensen voor de zomer….. 
 
Met dit probleem zit ook de redactie een beetje te worstelen. Gegarandeerd mooi 
zomerweer zit er nog even niet in. En wij willen zo graag opnieuw een zomerse 
buurtbrunch gaan organiseren. Twee jaar gelden was dit een succes en dat willen 
wij graag herhalen. Maar het weer?? 
Daarom in deze Boeselijn een aankondiging voor opnieuw een buurtbrunch en wel 
op zondag 22 juli. 
Net als de vorige keer een spontane actie waarbij wij voor het eten zorgen en u 
een stoel meeneemt. Ja en het weer…… als het een koude en natte dag is, gaat 
het feest niet door. 
Wij vragen u wel om u nu al aan te melden en als het erg tegen zit verschuiven we 
de brunch naar een later tijdstip. 
 
De Brunch is net als twee jaar geleden op het grasveld in het hart van Lijnden. Dat 
grasveld waar twee weken geleden heel Lijnden van zich heeft laten horen.  
Op initiatief van Louis en Kasia van Daalen van onze dorpsraad, is deze actie tot 
stand gekomen. U heeft misschien zelf ook mee gedaan en anders heeft u het 
kunnen horen, want het geluid dat de Lijndenaren hebben geproduceerd kwam 
boven dat van een overvliegend vliegtuig uit!  
 
Nu maar hopen dat Schiphol de boodschap ook gehoord heeft en dit een positieve 
verandering voor Lijnden kan betekenen. Want: als je niets van je laat horen wordt 
er ook niet naar je geluisterd. Het is leuk als Louis zich gesteund door deze actie 
beter kan manifesteren in de besprekingen die voor ons dorp van belang zijn.  
Want niemand zit te wachten op een reeks stijgende vliegtuigen op een rustige 
zomeravond boven ons dorp. 
 
In deze Boeselijn staat net als alle jaren een lijst van diegene die geslaagd zijn 
voor de eindexamens. Dat is een lange lijst deze keer. Iedereen van harte 
gefeliciteerd met het behalen van jullie diploma. 
   
Leest u ook het artikel van de Dorpsraad over de jaarvergadering. Op de 
vergadering is gesproken over het voorbestaan van de Vluchthaven.  
 

 
Al enkele jaren draait ons dorpshuis met verlies. Voor het komend jaar moet de 
dorpsraad met een sluitende begroting komen want anders wordt het erg onzeker 
of de gemeente ons dorpshuis open zal houden. Spannende tijden dus. 
 
Tot slot wensen wij u een mooie zomer  
en veel leesplezier in uw Boeselijn  
 
De redactie.  
 

*-*-*-*-*-* 
 
Op maandag 11 juni is Gerrit Smit geheel onverwachts, op 70- jarige leeftijd 
overleden. 
 
Gerrit heeft tot vorig jaar september, samen met zijn vrouw Greet,  in Lijnden op 
Hoofdweg 29 gewoond, waarna ze zijn verhuisd naar de Schuilhoeve. 
Regelmatig zagen we Gerrit door het dorp lopen als training voor de Nijmeegse 
wandelvierdaagse.  
Zaterdag 16 juni is hij begraven op de begraafplaats in Lijnden. 
Wij wensen de familie veel sterkte toe.  
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Nieuws van de dorpsraad 
   
Jaarvergadering 
De jaarvergadering werd gehouden in  
De Vuchthaven op woensdag 6 juni. 
Er was een goede opkomst: ruim 40 leden. 
De voorzitter opende door te zeggen, dat als je 
honger (trek) hebt, je naar de voedselbank moet 
gaan en als je problemen hebt met het in stand 
houden van De Vluchthaven,  je dan naar het dorpshuis moet komen. En dat deed 
men dus met een flink aantal. 
De notulen van de vorige jaarvergadering (1 juni 2011) werden zonder wijzigingen 
goedgekeurd. 
De begroting voor 2013 laat een groot tekort zien. Daar leest u later meer over. 
De kascontrolecommissie (Leny Cats en Maarten Worm) heeft de zaken van 2011 
juist bevonden en voor volgend jaar zijn benoemd: Maarten Worm en Jos Bos. 
 
De bestuurssamenstelling/wisseling verliep als volgt: 

 Marijke Hendriks (afgevaardigde van Boesingheliede) trad af als 
bestuurlid. 

 Jos Weel trad af als voorzitter, maar blijft bestuurslid.  
 Louis van Daalen trad af als penningmeester, maar blijft bestuurslid en is 

penningmeester ad interim. 
 Inge Visser (inwoonster van Lijnden) is bestuurslid geworden. 
 Tevens werd het huidige bestuurslid Gerrit Klaasse Bos als voorzitter 

voorgedragen door de leden, en gekozen. 
 
Hierna werd het activiteitenverslag over 2011 voorgelezen en daarna ging Louis 
van Daalen verder met het punt Geluidshinder Schiphol. 
De meetpunten Geluidsnet en Nomos blijven verschillen geven, maar één ding is 
zeker: de vliegtuigen buigen onnodig veel en te vroeg af naar Lijnden. 
Daar gaan we de 16e juni ook hopelijk met veel mensen voor bij elkaar komen, 
laten we hopen dat het een massaal en luidruchtig protest mag worden. 
Op 16 juni worden de uit te delen caps (petjes) gesponsord door Refero en de 
huis aan huis bezorgde posters zijn gesponsord door Dutch Quality Printing. 
 
Niemand had iets bij de rondvraag. 
Wel bood (de derde sponsor van deze avond) Louis van Daalen, directeur van 
A.V.D. Security, een beveiligingssysteem voor De Vluchthaven aan, waarmee je 
op afstand kunt kijken wat er aan de hand is in De Vluchthaven. Big brother is 
watching you!!!! 
De vergadering werd om 21.00 uur afgesloten. 
 

 

 
We gingen meteen door met 2 gastsprekers: 
 
De heer Hans Eijkmans,  
bedrijfsleider van de Voedselbank Haarlemmermeer voerde als eerste het 
woord.  
Titel: ”Overschotten voor minderheden”. 
In 2002 in Nederland gestart, nu zijn er 120 voedselbanken, die 30.000 pakketten 
per week samenstellen. Gerund door heel veel vrijwilligers die inzamelen, 
verdelen en een luisterend oor hebben. Dat laatste is ook heel belangrijk, want de 
mensen zijn niet zomaar bij de voedselbank gekomen. 
 
In de Haarlemmermeer zijn 6 uitdeelpunten, dat gebeurt op vrijdagmiddag en 
veelal vanuit kerken. In de Haarlemmermeer gaan 130 pakketten naar 
alleenstaanden en gezinnen. 
Ze komen daarvoor in aanmerking als ze een “aanbevelingsbrief” hebben 
gekregen van het WMO-loket (maatschappelijke ondersteuning van de gemeente) 
of het Leger des Heils. 
 
Dat gebeurt bij een vrij besteedbaar inkomen, lager dan € 180,- per maand voor 
een volwassene en bij kinderen lager dan € 50,-. 
Voedsel krijgt men van supermarktinzamelingen, schoolinzamelingen, jagers 
(ganzen van rondom Schiphol!, schijnen lekker te zijn, moeten wel lang sudderen, 
tenminste als het een oudje betreft), particulieren, landbouwers, bedrijven, 
winkels, kerken, producenten en zelf kopen, omdat niet alles gedoneerd wordt 
(zoals melk en eieren). 
Geld verkrijgt men via collecten, donateurs en overheid. 
 
Na 3 maanden bekijkt men of de mensen de hulp nog nodig hebben, want het blijft 
een tijdelijke ondersteuning. Men hoopt dat de mensen hun leven weer zo vlug 
mogelijk een beetje op de rails weten te krijgen, zodat ze weer zonder 
voedselbank kunnen. 
 
Over de exploitatie van De Vluchthaven sprak daarna de heer Herman 
Vreeburg. 
Op 1 januari 2013 gaat een nieuwe stichting voor exploitatie en beheer van 
dorpshuizen in de Haarlemmermeer komen.  
 
Daar kan elk dorpshuis zich bij aansluiten. Dat wil de dorpsraad van Lijnden ook 
wel. Het ontlast de dorpsraad van een heleboel (administratief en financieel) werk. 
Bovendien kan die nieuwe stichting ook makkelijker schuiven met huurders uit 
andere plaatsen, hetgeen ons tot op heden moeilijk lukt. Door die betere bezetting 
kan De Vluchthaven dan meer levensvatbaar worden. 
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Maar wij kunnen het dorpshuis er alleen in laten opnemen met een sluitende 
begroting voor 2013. Dat hebben we bij lange na niet. Dus we moeten de 
begroting zo vlug mogelijk in evenwicht gaan brengen. Daarin mogen we ook nog 
wel opnemen de subsidie van zo’n € 12.000,- per jaar. 
 
De dorpsraad heeft het plan geopperd om de huren en consumpties met 30% te 
verhogen, waarna de prijzen nog heel redelijk en laag blijven. 
De verenigingen kunnen zich daarin vinden, alleen Petanque wil niet overgaan tot 
verhogingen maar juist kijken naar verminderingen in de kosten. Dat laatste vooral 
door meer inbreng van vrijwilligers, waardoor de loonkosten van beheerder en 
schoonmakers kunnen dalen. 
 
De komende weken gaan de verenigingen met de dorpsraad (onder leiding van de 
heer Vreeburg) bij elkaar komen om tot een oplossing te komen. 
Het gebiedsmanagement werd waargenomen door de heer W. Kat, aan wie men 
na afloop nog vragen kon stellen. 
    
Website:  www.dorpsraadlijnden.nl 
Voor verdere informatie verwijzen we u naar deze website. 
 

*-*-*-*-*-* 
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Nieuw in de dorpsraad 
 
Op 6 juni ben ik in de jaarvergadering als nieuw 
bestuurslid voor de dorpsraad gekozen. Niet dat er veel 
te kiezen viel, er was maar één kandidaat. 
 
Mijn naam is Inge Visser. Ik ben in 1964 geboren in 
Badhoevedorp en daar ben ik ook opgegroeid. Daarna 
heb ik bijna 20 jaar in Hoofddorp gewoond. De liefde 
heeft mij naar Lijnden gebracht. 
Inmiddels woon ik al weer 9 jaar in Lijnden (nog met 
dezelfde liefde). 
 
Ondanks dat ik niet in Lijnden ben opgegroeid, ken ik het dorp wel van kleins af 
aan. Mijn achternichtje, waar ik veel mee speelde, woonde aan de Lijnderdijk. 
Toen vond ik het altijd heel ver fietsen, van mijn huis naar haar huis. Vooral dat 
grote open stuk tussen Badhoevedorp en Lijnden langs de Schipholweg. 
Inmiddels is er veel veranderd. Badhoevedorp en Lijnden groeien aan elkaar vast.  
 
Tegenwoordig ligt er nu een heel prettig begaanbaar fietspad tussen de dorpen. 
Heel fijn voor de kinderen die in Badhoevedorp naar school gaan. Dat is ook zo’n 
verandering: mijn achternichtje ging in Lijnden naar school. 
En er gaat nog meer veranderen: de A9 wordt verlegd. Op dat grote open stuk 
langs de Schipholweg liggen over 10 jaar de nieuwe op- en afritten voor de A9.  
 
Die veranderingen in mijn leefomgeving boeien mij. Niet alle veranderingen zijn 
even leuk. Zoals de plastic flesjes, blikjes en andere rotzooi, dat maar neer 
gegooid wordt als de inhoud op is. Dat is wat ik tot nu toe bijdraag aan het mooie 
dorp Lijnden: een beetje rommel opruimen langs het deel van het fietspad waar ik 
woon. Dat geeft best voldoening, voor even. Totdat een week later alles weer vol 
ligt met rotzooi.  
 
Maar ik wil meer, ik wil in een mooi dorp wonen. Dus toen in de vorige Boeselijn 
een oproep stond van het bestuur voor nieuwe leden, dacht ik: Laat ik bij mezelf 
beginnen. Ik stelde mij voor en werd gekozen. 
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Lawaaiprotest zaterdag 16 juni 
 
Toegegeven, de Dorpsraad had een wat hogere opkomst verwacht.  
Na een rondgang door het dorp enkele dagen eerder werden er zo’n kleine 150 
raamposters geteld, dat kwam dus neer op bijna 40% van de uitgedeelde posters. 
Een mooie score.  
De Lijndenaren werden dan ook, middels twee 2 meter hoge fotocollages op het 
tijdelijke actieterrein, hartelijk bedankt voor het meedoen aan deze actie. Een 50-
tal Lijndenaren kwam daar ook daadwerkelijk bijeen.  
 
Van tevoren was getest met een geluidsmeter en tevoren opgenomen Lijndens 
vliegtuiggeluid, dat via een versterkerinstallatie met 2 x 600 Watt de omgeving 
werd ingeslingerd, om een zo realistisch mogelijk geluidsbeeld van vliegtuigen 
boven Lijnden te bewerkstelligen. Want op de actiedag zelf werd er niet boven 
Lijnden gevlogen. 
 
Om de stemming er een beetje in te krijgen werd een speciale lawaaimix gemaakt 
die zorgde voor de vervanging van het aanvankelijk geplande dweilorkest. Met 
een vrolijke “Floral Dance”, gevolgd door het aanmoedigende “Stand up for your 
right” en het opzwepende “Deurdonderen” was de toon gezet. Hier moest herrie 
worden gemaakt.  
 
Louis van Daalen legde daarna uit dat het de bedoeling was dat we met z’n allen 
het realistische vlieggeluid moesten zien te overstemmen met de meegebrachte 
attributen.  De score werd vastgelegd op de geluidsmeter.   
Hierna kwamen de potten en pannen, de (milieubewuste) voetbaltoeters en de 
ratels en trommels in actie die daadwerkelijk samen ongeveer 103 decibel 
gemiddeld wisten te scoren. Daarmee ruimschoots uitkomend boven de hoogste 
gemiddelde score van 95 – 97 decibel die overvliegende vliegtuigen boven Lijnden 
weten te veroorzaken.  
Ook het 200 meter verder geplaatste meetpunt van Geluidsnet “zag” de actie, 
zowel van de test als van de werkelijke actie. 
 
Op de site van het Haarlems Dagblad stond dezelfde dag al een stukje met beeld 
onder de kop: “Lijnden staat op tegen Schiphol”, en is daar ook nu nog te vinden. 
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genesius 
 
BENT U OOK AAN VAKANTIE TOE ? 
  
Pff...... nog een paar weken hard werken en dan is het èindelijk zover: .... héérlijk 
naar de Spaanse zon en al die vriendelijke mensen daar die op ons, toeristen, 
hebben zitten wachten en smachten. 
We hebben een lekker rustig plekje op de camping aan het water, waar je je 
hengeltje nog ’s uit kan gooien............. mmmm klinkt goed hè? !  
Gaan we lekker gezellig met z`n allen naar het volksdansuurtje èn de bingo-avond 
èn de georganiseerde boswandeling van 2 1/2 uur.......  èn ’s morgens een sportief 
uurtje aqua-joggen èn ’s avonds hebben we een diner-dansant met karaoke ... ook 
leuk!!!  
 
We gaan heerlijk om 6.30 ons luchtbedje af om verse broodjes te halen want tja, 
om 8.00 uur staat er zó’n enorme rij, dáár willen we niet in staan, toch ?  
U hoort het al, het is één en al ontspanning op de camping. Géén last van 
luidruchtige buren, geen uitzicht op een muur van bierkratten, maar een prachtig 
uitzicht over het blauwe meer waar in de vroege ochtend de eenden en zwanen 
ons tegemoet zwemmen, omdat ze de restanten van ons heerlijke kleffe Spaanse 
kant en klare broodje mogen vermalen.......... ach en die ondergaande zon is ook 
zó romantisch ! mmmm..... droomt u er al bij weg?? 
  
Nou ik niet, en ik zal u uitleggen waarom: 
17, 23 en 24 nov. staat Genesius met het jubileumstuk: "Een Spaanse zomer" op 
de planken !! Dusseh.... niks relaxen, maar flink stressen...., want er is nog zoveel 
te doen.  
Behalve repeteren hebben we nog een jubileumtijdschrift in elkaar te draaien, een 
beamer-presentatie te maken, PR-advies in te winnen, sponsoren te regelen, 
campingdecor met 2 caravans en een tent erop te bouwen en vergaderingen voor 
te zitten.  
En een persoonlijke invulling te maken voor het smoelenboekje wat in het 
glanzende tijdschrift komt te staan, oftwel: wat is je naam, hoe ben je bij Genesius 
terecht gekomen, sinds wanneer ben je lid en waarom is het zo leuk bij Genesius? 
(waar ik op dit moment even geen antwoord op heb....(zucht)) enz enz..…  
 
Dan rest ons nog allerlei fondsen aan te schrijven voor bijzondere subsidie terwijl 
je bij voorbaat al weet dat de regels hiervan behoorlijk zijn aangescherpt (met 
andere woorden: de geldkraan met volle kracht dichter is gedraaid)..... zie dan nog 
maar de inspiratie voor een goede brief hiervoor te krijgen, enz enz.  
En dan had ik vannacht ook al zo`n mooie droom, ahum, nachtmérrie !! Het doek 
op toneel ging bijna open, ik had het publiek ontvangen, ook Rob de Nijs kwam 
kijken (????hoe verzin je het ???).  

 
Enfin, ik moest op, maar m`n trouwjurk was kwijt of nog niet gebracht !!! Dikke 
stress, want een bruidje in een gebreide onderbroek en een 3 voor de prijs van 2- 
bh is geen optie om op te laten komen. Dus al met al was het weer nét niet op tijd 
voor elkaar en zat het publiek ongeduldig te wachten tot het stuk begon. pffffff zo`n 
droom heb ik altijd wel een keer vlak voor een uitvoering , het feit dat ik hem in juni 
al heb terwijl we pas in november spelen zegt genoeg over het feit hoe druk je er 
al mee bent in je hoofd............  
 
Ach en uiteindelijk weet je ook dat alles weer goed komt en dat er meer lol is dan 
stress. En dan we op de uitvoeringsavonden heel veel plezier hebben en het 
publiek positief gestemd is! En dáár is het ons allemaal om te doen ! Al 100 jaar!  
 
Noteert u vast de data in uw agenda?  
Let op : 17 november hebben we live-muziek na afloop van het stuk,  
de 23e achtergrondmuziek en de 24e is een avond voor genodigden ofwel: oud 
leden, donateurs en adverteerders.  
Alle leden hebben een rol in dit stuk (wat gecreëerd is door Bart Kamerman en 
Ben Sulmann). De één wat minder tekst als de ander, of zelfs helemaal geen 
tekst, maar dit maakt niet uit. Het gaat erom dat u kennis maakt met alle leden van 
onze club.  
 
En wij wensen kennis te maken met u in november. Wie weet vindt u het zelfs zó 
leuk dat u ook wilt spelen in de toekomst, ook dát is mogelijk.  U bent van harte 
welkom op onze Spaanse camping.  
 
Één advies: neem een citronellakaars mee voor de muggen! Het is natuurlijk 
prachtig zo`n camping aan dat prachtige blauwe meer, maar we willen niet 
opgevr.....n worden door de muggen !!!  
Alvast goede reis en tot de Spaanse zomer ! 
 
Vriendelijke groet  
namens alle leden, 
Monique Thomas 
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GESLAAGD 
Het was weer een spannende tijd, de examens 
gemaakt, maar nog onbekend wat het resultaat zal zijn. 
Afgelopen week was er voor iedereen DE UITSLAG!! 
 
Vrolijke vlaggen wapperden op het dorp om uiting te 
geven aan de blijdschap van een afgeronde opleiding. 
We zagen vlaggen bij: 
 
Anouk Dekker  zij behaalde haar VMBO T diploma aan de KSH in 

Hoofddorp. Haar vervolgopleiding zal zijn aan de ROCvA 
bij de Rai als medewerker evenementen organisatie. 

 
Cheryl van Bergen Zij behaalde haar VMBO groenschool-diploma aan het 

Wellant College in Amsterdam.  
Zij gaat op het Nova-college in Hoofddorp de opleiding 
Zorg en Welzijn volgen. 

 
Femke Gunnink  is geslaagd voor Mavo 4 aan het Kaj Munk College in  

Hoofddorp. Ze gaat nu 4 jaar naar de brood- en banket-
bakkersschool. 

 
Jeffrey van Kaam Hij is geslaagd voor zijn HAVO examen.  

Volgend jaar begint hij aan de opleiding bouwkunde aan 
de Hogeschool van Amsterdam. 

 
Kim Vos  Zij is geslaagd voor het VWO examen profiel Cultuur en 

Maatschappij aan het Kaj Munk College in Hoofddorp. In 
september gaat ze rechten studeren in Leiden. 

 
Lynn Tieleman  behaalde haar HAVO diploma, profiel Cultuur en 

Maatschappij aan de vrije school. In september gaat ze 
eerst een half jaar als au-pair naar Londen om daarna 
waarschijnlijk een Pabo-vrije school opleiding te volgen. 

 
Mandy van Bergen Zij is geslaagd voor de MBO opleiding SPW niveau 4,  

onderwijsassistente. Ze gaat nu  de lerarenopleiding 
doen op de I-Pabo in Amsterdam. 
 

Max Spierings  behaalde zijn Gymnasium diploma profiel Cultuur en 
Maatschappij aan het Ignatius in Amsterdam. In februari 
gaat hij naar de Hogere Hotelschool in Amsterdam. 

 

 
Mathijs Vrijbloed is geslaagd voor de HAVO profiel Natuur en Techniek  

aan het Kaj Munk College in  Hoofddorp. Na de zomer 
gaat hij bedrijfseconomie studeren aan de HES in 
Amsterdam. 

 
Salo Graatsma  is geslaagd voor zijn examen VMBO groen aan het 

Wellant College in Aalsmeer. Hij zal daar verder de MBO 
opleiding bloemen gaan volgen. 

 
Sheline van denBos behaalde het MAVO diploma aan het Amstelveen 

College en volgend jaar gaat ze naar het Airport ROC 
in Hoofddorp om de opleiding tot stewardess te volgen. 

 
Sten Leusink  behaalde zijn VWO diploma Natuur en Techniek aan het 

Calandlyceum in Amsterdam. 
In augustus begint hij in Chicago een 4-jarige (economie) 
studie aan een universiteit met veel sport ivm zijn 
tenniscarrière. 

 

Allemaal van Harte Gefeliciteerd!!!! 
Geniet van een heerlijke, welverdiende vakantie en veel succes volgend jaar!! 
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In de Kleine lijntjes 
 
 

Wie wil helpen met BIJLES ENGELS op kader-niveau 
 

tegen een VERGOEDING. 
  

Bel Jolanda, 023 555 2097, na 17.00 uur graag 
 

 
 

*-*-*-*-* 
 

Verlaat verhuisbericht 
  
Zoals u wellicht weet wonen we al geruime tijd in de Schuilhoeve in Badhoeve-
dorp, maar omdat we nog vaak in Lijnden waren hadden we niet het gevoel weg te 
zijn, het voelde nog zo vertrouwd als we "thuis" waren, met de buurtjes en zo. 
 
Maar nu het huis verkocht is, zijn we echt weg, maar met een goed gevoel. 
Er komen jonge mensen in ons huis wonen met  2 kleine kinderen, dat is ook wel 
weer leuk en ze hebben er heel veel zin in. 
 
Wij  hopen dat ze er met veel plezier zullen wonen. 
  
Groeten Jan en Corry Jongeneelen 

 
 

*-*-*-*-* 
 
 

Voor iedereen die zaterdag 30 juni nog een leuke sportieve uitdaging zoekt 
organiseert Els een strandwandeling op Texel. 
Een 12 kilometer lange wandeltocht langs het gezelligste stuk Noordzeestrand van 
het eiland, met ieder half uur een paviljoen om te pauzeren. Overal lekkere 
extraatjes in de vorm van een ijsje, stuk fruit of tweede kopje koffie gratis. 
Aan het eind een leuke attentie en vervoer terug naar de startplaats. 
Voor meer informatie kijkt u op www.strandwandeling-texel.nl of kunt u bellen naar 
023 555 1426. 
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Oud doet wijs 
 
Nu we in de zomertijd zijn, blikken we even terug op het afgelopen seizoen. 
We horen de laatste tijd niet anders dan “crisistijd” en ook op onze club moeten we 
op de centjes letten. De subsidie van de gemeente wordt ook wat minder, maar 
we doen zoveel mogelijk ons best om het voor iedereen leuk te houden. 
 
Afgelopen jaar was de Sint aanwezig net als de kerstman. Met Pasen hadden we 
gezellig eitjes. We willen de contributie graag laag houden, maar de kosten 
moeten wel betaald worden. Met meer leden kunnen we de kosten beter verdelen. 
Dus als u nog belangstellenden  kent die bij ons passen, en het ook wel gezellig 
zouden vinden, nodig ze eens uit om mee te komen. 
 
De verhuizing van onze voorzitter, Berend Joustra, is inmiddels een feit, dus hij 
krijgt weer wat meer tijd voor het verenigingswerk. 
 
Eind april was de prijsuitreiking van de tweede helft van het seizoen. 
De winnaars waren:  

1. Hr Frans Smidt,  
2.  Hr Henk Slecht,  
3. Mw Meep Dekker 
4.  Mw Hennie Varewijck.  

De marsenprijs was voor  
Hr Henk Eikelenboom.  

De dames van de jokertafel kregen allebei een mooie plant.  
Op de foto ziet u de prijzentafel. 
 
Fijne vakantie  
en tot donderdag 6 september, 
want dan beginnen we weer. 
  
Wil Blauwhoff 
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Petanque 
 
Drukke, maar ook gezellige maand. 
In de maand april waren er kort achter elkaar drie belangrijke, maar ook leuke, 
dagen voor onze vereniging. 
Op 17 april was er een goed bezochte jaarvergadering. Ruim 60% van onze leden 
had deze avond vrij gehouden om aanwezig te kunnen zijn bij deze vergadering. 
De avond had een vlot verloop en al na een uur kon de voorzitter, met dank aan 
de aanwezige leden voor hun inbreng, de vergadering afsluiten. 
 
Direct daarna op zaterdag 21 april werd het jaarlijkse LIJNDEN-TOERNOOI 
gespeeld. Dit jaar was, zoals al vermeld in de vorige Boeselijn, de firma KOOL-
Lijnden onze sponsor. 
Het toernooi was met 38 ingeschreven teams volledig bezet. 
Helaas begon de dag met een lichte regenbui maar veranderde al snel in een 
prachtige en zonnige dag waar alle deelnemers en toeschouwers met volle teugen 
van genoten. 
Er werd goed en sportief gespeeld. Vanaf de eerste tot de laatste partij was het 
spannend en niet voorspelbaar hoe de uitslag uiteindelijk zou worden. 
Nadat alle uitslagen bekend waren en de punten geteld, kwam als winnaar een 
team met nog erg jeugdige spelers van PUK uit Haarlem. 
Twee teams van Petanque Lijnden zijn ook bij de eerste tien geëindigd. Eén team 
wist zelfs de derde plaats te behalen. 
 
Weer enkele dagen later op woensdag 25 april werd er in Lijnden gespeeld voor 
de Jan van Steijn Bokaal.  
Aan dit toernooi wordt deelgenomen door zeven verenigingen. 
Zeven maanden lang wordt maandelijks telkens bij een andere vereniging 
gespeeld. De gewonnen partijen en de daarbij behaalde pluspunten worden aan 
het einde van de gespeelde reeks bij elkaar opgeteld.  
De club die daar als beste uitkomt mag voor een jaar de Bokaal in hun prijzenkast 
plaatsen.  
In Lijnden was dit de derde wedstrijd van in totaal zeven. En aan het einde van de 
dag was Petanque Lijnden de aanvoerder 
van het algemeen klassement.  
We gaan nu ons best doen om in de nog 
volgende vier ontmoetingen deze stand te 
verdedigen en zodoende de Bokaal naar 
Lijnden te halen. 
 
Jos Hertogh 
Petanque Lijnden 
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verhuisd 
 

Op 10 oktober 1966 zijn wij, Berend en Ria Joustra, in Lijnden komen wonen in de 
zgn Bogaers woningen. Het werd er toen de jam-buurt genoemd, want iets anders 
op brood kon je je niet veroorloven. 
 

Het waren allemaal jonge gezinnen die daar woonden. De scholen, Mariaschool 
en School I bloeiden weer op. De kerken en café Burgers waren een begrip in 
Lijnden. 
Er werd van alles georganiseerd door de buurtvereniging. VOS heren-handbal 
werd opgericht. De activiteitenclub van VOS was paraat tijdens o.a. de carnaval 
en koninginnedag. Zaterdag ’s middags draaiden ze (we) een film voor de 
kinderen in “ ’t Vossennest ”. 
 

Het was fijn om in dit dorp te wonen, maar zoals overal: tijden veranderen. 
Scholen gingen dicht, kerken zijn gesloten en het café is weg.  
Er is nog een dorpsraad en de mensen doen er alles aan om het dorp Lijnden in 
beweging te houden, petje af. 
Wij zijn trots en dankbaar dat we zo lang in Lijnden hebben mogen wonen en we 
wensen iedereen nog heel veel woonplezier in dit dorp. 
 

In februari zijn wij verhuisd naar Zwanenburg, Iepenlaan 137 
De hartelijke groeten van  
Ria en Berend Joustra 
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Vos Handbal 
 
Zo het seizoen zit er weer op. De handballers gaan van verdiende zomerstop 
genieten om zo halverwege augustus weer fris en fruitig op het trainingsveld te 
staan. Om zo in september weer vol goede moed aan het seizoen te beginnen en 
om de nodige kampioen schappen binnen te slepen. 
 
Het afgelopen seizoen was het erg mager met de kampioenschappen.  
 
Heren 1; 
De heren hebben in de zaal keurig naar behoren gepresteerd. Lange tijd is er mee 
gedaan om de eerste plek echter door de krappe selectie zijn er een aantal 
wedstrijden verloren gegaan (geen wissels en zelf 1 maal een man te kort). 
Hierdoor zijn de heren uiteindelijk op de 4de plaats geëindigd. 

 
 
Het buiten seizoen was net zoals het weer zeer wisselvallig. Ook hier speelde op 
een gegeven moment mee dat de krappe selectie van invloed was. Gelukkig 
hebben de heren zicht wel kunnen handhaven in hun klasse. Momenteel zijn we in 
gesprek met een andere handbal vereniging om een combi-team te maken, zodat 
de wedstrijdselectie weer op peil komt. 
 
 
Dames 1 en 2; 
Deze beide teams zijn afgelopen seizoen in een nieuwe formatie van start gegaan, 
en hebben beide een verrassend goed seizoen gedraaid. De dames 2 hebben 
zelfs via een sterke eindsprint in de zaal nog de 2de plaats gehaald.  
 
Het buitenseizoen voor de deze dames teams stond het eerste gedeelte 
(september – oktober) in het teken van wennen aan elkaar waardoor er wat 
verliespunten werden opgelopen. Het tweede gedeelte (april – mei) was dit niet 
meer aan de orde, waardoor de beide teams toch nog keurig in de middenmoot 
zijn geëindigd. 
 
 
Dames 3; 
De dames 3 hebben buiten een zwaar jaar achter de rug en dat is helaas ook te 
zien in de stand. Laatste geworden met 1 overwinning en 1 gelijkspel en voor de 
rest verliespartijen. Echter, het binnenseizoen was wel oké, met een keurige 4de 
plaats als resultaat. 
 
 
 

Jeugd; 
De D en A jeugd hebben een moeilijk binnenseizoen achter de rug maar zijn er 
wel ingeslaagd om niet te degraderen. Voor volgend seizoen hebben wij hier beter 
hoop op omdat de dames dan weer een jaartje ouder zijn en in deze klasse wil dat 
nog wel eens uitmaken.  
 
De C jeugd daarentegen is de enige kampioen die we dit jaar gehad hebben. 
Nogmaals proficiat meiden! 
 
Wat betreft het buitenseizoen geldt voor alle 3 deze teams dat ze keurig in het 
midden van de ranglijst zijn eindigt.  
 
 
Groet, 
SV VOS 
 

 
 
 
 
 

Oud Papier  sportvereniging V.O.S. 
 
Afgelopen maand is de bekende papiercontainer aan de Nieuwerkerkerstraat 
vervangen door een drietal kleinere containers. 
Jarenlang heeft dhr van Berkel met behulp van andere buren de vorige container 
op orde gehouden. Maar dhr van Berkel wordt ook een dagje ouder en daardoor 
ietsjes minder lenig. 
 

Om de opbrengst van het oud papier niet te missen voor de sportvereniging 
V.O.S. is nu besloten om met kleinere containers te gaan werken. Deze worden 
frequenter geleegd waardoor ieder toch zijn papier kwijt kan. 
 

Ook U kunt helpen het papier inzamelen makkelijker te maken: 
 

- Verpak het oud papier klein en compact  
- Gooi geen (ander) afval in de containers  
- Geen los papier in de omgeving van de containers laten zwerven 
- Als de containers vol zijn: bewaar het papier nog even zelf. 
 

Zo helpen wij met elkaar het milieu, en V.O.S. aan extra inkomsten. 
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wij feliciteren: 
 

Op 21 maart 2012 om 9.48 uur is de prachtige dochter en zusje van  
Floris, Daniëlle en Emma Jonkers, Nieuwerkerkerstraat 10 geboren.  

 

ELINE CHARLOTTE 

 
Zij woog 3920 gram en was 52 cm lang. 

 
*-*-*-*-*-* 

 
Op 22 mei waren  

 

Jan en Meep Dekker  
 

55 jaar getrouwd 
 

 
*-*-*-*-*-*-* 

 

Angelique Celie 
 

&      Shailendra van Eis 
  

zijn op 25 mei getrouwd en wonen nu met hun dochter Alissa in Hoofddorp. 
 

*-*-*-*-*-* 
 
 

Jan en Corry 
Jongeneelen 

 

vieren op 7 juli dat zij 50 jaar 
getrouwd zijn! 
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